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Tågarpsortens Ryttarförening 

Årsmöte 2021-02-28 

Protokoll 
 

 

 

1) Mötets öppnande. 
Thomas Jörgensson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 

2) Val av ordförande för årsmötet. 
Mötet valde Thomas att hålla i ordförandeklubban under årsmötet.  
 

3) Anmälan av styrelsens val av sekreterare för mötet. 
Styrelsen föreslog Åsa Larsson som sekreterare.  
 

4) Upprättande av röstlängd. 
Enligt anmälan och inbjudningar I Teams. 
 

5) Val av protokolljusterare och rösträknare. 
Mötet valde Annika Olsson och Carolin Nilsson rösträknare och protokolljusterare.  
 

6) Fastställande av dagordning. 
Mötet fastställde dagordningen. 
 

7) Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. 
Årsmötet förhand-annonserades den 25 januari. Den 17 februari blev årsmötet utlyst. Därmed har 
årsmötet blivit i laga ordning utlyst.  
 

8) Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser samt. 
Ordförande Thomas läste upp delar av verksamhetsberättelsen, som medlemmarna fått ta del av. 
Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 
 

9) Revisorernas berättelse. 
Nelina läste upp revisorns berättelse. 
Revisorn anser att styrelsen kan få ansvarsfrihet för 2020. 
 

10) Fastställande av balansräkning och resultaträkning 
Kassör Nelina Jönsson presenterade balansräkningen. 
Mötet godkände balans- och resultaträkningen. 
 

11) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beslutade att ge styrelsen för 2020 ansvarsfrihet. 
 

12) Lill Tårnas (ungdomssektionen) verksamhets- och förvaltningsberättelse. 
Nelina berättade vad Lill-Tårna haft för aktiviteter under året. 
 

13) Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter. 
Beslut om att styrelsen ska bestå av 6 st ledamöter och 2 suppleanter förutom ordförande. 
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14) Val av ordförande för föreningen. 
Mötet valde Gunilla Johansson till ordförande 2021 och 2022. 
 

15) Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter. 
a) Mötet valde Nelina Jönsson och Annika Rönn som ledamöter för 1 år. Ulrika Jensen, Ulla-Karin 

Clarsund, Malin Lundgren som ledamöter för 2 år. 
b) Mötet valde sedan Jenny Seising (valberedningens förslag) och Annika Olsson (förslag från 

mötet) till suppleanter för 1 år. 
 

16) Anmälan av ungdomssektionen vald ledamot jämte personlig suppleant. 
Mötet valde att ungdomssektionens representant kan vara ambulerande under 2021. 
 

17) Val av två revisorer och en revisorssuppleant. 
Mötet valde Anders Karlsson som revisor även under 2021. 
 

18) Val till valberedningen enligt §17. 
Till valberedning 2021 valdes Lenis de Carvalho (1 år kvar), Sofia Rönnberg (1 år) och Åse 
Johannesson (3 år). 
 

19) Val av ombud till Ridsportförbundets och distriktets allmänna möten. 
Mötet delegerade till styrelsen att utse representanter till nämnda möten. 
 

20) Fastställande av årsavgifter för nästkommande verksamhetsår. 
Årsavgifterna för 2022 fastställdes till 400 kr för medlem och 700 kr per familj + 65 kr/pers 
(obligatorisk försäkring). 
 

21) Övriga Ärenden (såsom Motioner) 
Inga motioner hade inkommit till mötet. 
 

22) Sammanträdets avslutande. 
Ordförande tackade alla medlemmar som kommit och avslutade mötet! 
 
 
 

    
Thomas Jörgensson Ordförande  Åsa Larsson Sekreterare 

 
 

    
    

Annika Olsson Justerare  Carolin Nilsson Justerare  
    

 
Utanför protokollet: minnesanteckningar: 

a) Utdelning av diplom och gehäng till 2020 års klubbmästare kommer att ske i samband med 
tävlingarna i påsk 2021. 

b) Mötet tackade Thomas Jörgensson för åren som ordförande i föreningen. Tack! 
c) Förslag från medlem om att införa ”anläggningspoäng” för att engagera medlemmar i 

anläggningens skötsel (liknande Torns RF). 
d) Förslag från medlem om att göra en arbetsbeskrivning för de åtgärder som kontinuerlig behövs 

varje vecka/månad på anläggningen, så att medlemmar lättare kan utföra arbeten, såsom 
harvning med traktor, reparationer, underhåll mm. 


